
Z á p i s n i c a

z III. zasadnutia obecného zastupiteľstva konané dňa 17. júna 2024 o 18:30 hodine 
v kancelárii obecného úradu v Borši

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program:
1. Otvorenie zasadnutia
2. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva
3. Voľba členov do návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, zapisovateľa
4. Kontrola plnenia uznesení z minulého zasadnutia obecného zastupiteľstva
5. - Schválenie záverečného účtu obce za r. 2023
    - Prejednanie stanoviska hlavného kontrolóra k záverečnému účtu obce 
6. Prejednanie podanej žiadosti o odkúpenie nehnuteľností F. Balogh, Pasienková 22/3, Borša
7. 21. ročník Tokajského festivalu – organizačné veci
8. Informatívne správy o dianí v obci
9. Záver

Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva
Pani  starostka  otvorila  III.  zasadnutie  obecného  zastupiteľstva  a  doplnila  s  bodom  Ponuka
spolupráce  s  obcou  Hrubá  Borša  a  Žiadosť  o  pridelenie  finančných  prostriedkov  na  úhradu
nákladov podľa osobitných predpisov ZŠsMŠ.
Členovia obecného zastupiteľstva jednohlasne schválili doplnený program zasadnutia.  
Hlasovanie: Prezentovalo sa: 6 poslanci  (Ing. F. Džubák, J. Beláz, M. Suchoža, Š. Kavčák, Ing. N.
Balogh,  Mgr.  J.  Csonka),  za  hlasovalo:  6  poslanci  (Ing.  F.  Džubák,  J.  Beláz,  M.  Suchoža,  Š.
Kavčák, Ing. N. Balogh, Mgr. J. Csonka), proti hlasovalo: 0 poslancov, neprítomný: 1 poslanec  -
M. Palko
 
Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, zapisovateľa
Nasledovala voľba členov komisií, overovateľov zápisnice a zapisovateľa. Pani starostka navrhla
členov do komisií nasledovne: návrhová komisia – M. Suchoža,  Ing. N. Balogh,   overovatelia
zápisnice  –  Mgr.  J.  Csonka,  Ing.  F.  Džubák,  zapisovateľ  – Z.  Behinová Suchožová.  Členovia
obecného zastupiteľstva schválili predložený návrh členov. 
Hlasovanie: Prezentovalo sa: 6 poslanci  (Ing. F. Džubák, J. Beláz, M. Suchoža, Š. Kavčák, Ing. N.
Balogh,  Mgr.  J.  Csonka),  za  hlasovalo:  6  poslanci  (Ing.  F.  Džubák,  J.  Beláz,  M.  Suchoža,  Š.
Kavčák, Ing. N. Balogh, Mgr. J. Csonka), proti hlasovalo: 0 poslancov, neprítomný: 1 poslanec  -
M. Palko

Kontrola plnenia uznesení z minulého zasadnutia obecného zastupiteľstva
Pani starostka vykonala kontrolu plnenia uznesení z II. zasadnutia obecného zastupiteľstva.
Členovia  obecného  zastupiteľstva  brali  na  vedomie  kontrolu  plnenia  uznesení  z  II.  zasadnutia
obecného zastupiteľstva. 
Hlasovanie: Prezentovalo sa: 6 poslanci  (Ing. F. Džubák, J. Beláz, M. Suchoža, Š. Kavčák, Ing. N.
Balogh,  Mgr.  J.  Csonka),  za  hlasovalo:  6  poslanci  (Ing.  F.  Džubák,  J.  Beláz,  M.  Suchoža,  Š.
Kavčák, Ing. N. Balogh, Mgr. J. Csonka), proti hlasovalo: 0 poslancov, neprítomný: 1 poslanec  -
M. Palko

Prejednanie stanoviska hlavného kontrolóra k záverečnému účtu obce 
Ďalej pani starostka informovala členov obecného zastupiteľstva o stanovisku hlavného kontrolóra
k  záverečnému  účtu.  Členovia  obecného  zastupiteľstva  brali  na  vedomie  stanovisko  hlavného
kontrolóra k záverečnému účtu obce za rok 2023.
Hlasovanie: Prezentovalo sa: 6 poslanci  (Ing. F. Džubák, J. Beláz, M. Suchoža, Š. Kavčák, Ing. N.
Balogh,  Mgr.  J.  Csonka),  za  hlasovalo:  6  poslanci  (Ing.  F.  Džubák,  J.  Beláz,  M.  Suchoža,  Š.
Kavčák, Ing. N. Balogh, Mgr. J. Csonka), proti hlasovalo: 0 poslancov, neprítomný: 1 poslanec  -
M. Palko



Schválenie záverečného účtu obce za r. 2023
Pani  starostka  informovala  členov  obecného  zastupiteľstva  o  záverečnom  účte  za  rok  2023.
Členovia obecného zastupiteľstva schválili záverečný účet obce za rok 2023. 
Hlasovanie: Prezentovalo sa: 6 poslanci  (Ing. F. Džubák, J. Beláz, M. Suchoža, Š. Kavčák, Ing. N.
Balogh,  Mgr.  J.  Csonka),  za  hlasovalo:  6  poslanci  (Ing.  F.  Džubák,  J.  Beláz,  M.  Suchoža,  Š.
Kavčák, Ing. N. Balogh, Mgr. J. Csonka), proti hlasovalo: 0 poslancov, neprítomný: 1 poslanec  -
M. Palko

Žiadosť  o  pridelenie  finančných  prostriedkov  na  úhradu  nákladov  podľa  osobitných
predpisov ZŠsMŠ
Ďalej  pani  starostka  informovala  členov  obecného  zastupiteľstva  o  pridelení  finančných
prostriedkov  na  úhradu  nákladov  podľa  osobitných  predpisov  ZŠsMŠ  pre  pani  A.  Hencelovú,
učiteľku MŠ z dôvodu odchodu do dôchodku. Členovia obecného zastupiteľstva brali na vedomie  a
schválili  žiadosť  o  pridelenie  finančných  prostriedkov  na  úhradu  nákladov  podľa  osobitných
predpisov ZŠsMŠ pre pani A. Hencelovú, učiteľku MŠ z dôvodu odchodu do dôchodku. 
Hlasovanie: Prezentovalo sa: 6 poslanci  (Ing. F. Džubák, J. Beláz, M. Suchoža, Š. Kavčák, Ing. N.
Balogh,  Mgr.  J.  Csonka),  za  hlasovalo:  6  poslanci  (Ing.  F.  Džubák,  J.  Beláz,  M.  Suchoža,  Š.
Kavčák, Ing. N. Balogh, Mgr. J. Csonka), proti hlasovalo: 0 poslancov, neprítomný: 1 poslanec  -
M. Palko

Prejednanie podanej žiadosti o odkúpenie nehnuteľností F. Balogh, Pasienková 22/3, Borša
Ďalej pani starostka informovala členov obecného zastupiteľstva o podanej žiadosti o odkúpenie
nehnuteľností  F.  Balogh,  Pasienková  22/3,  Borša.  Členovia  obecného  zastupiteľstva  brali  na
vedomie uvedenú žiadosť o odkúpenie nehnuteľností. Starostka obce informovala členov obecného
zastupiteľstva  o  tom,  že  jednala  s  Slovenským  vodohospodárskym  podnikom  Trebišov,  že
minimálne  koľko  metrov  je  potrebné  vynechať  od  hrádze  Boršanského  potôčika,  že  by  bol
zabezpečený prístup  techniky v  prípade  pôvodia.  Je  to  5  m.  Členovia  obecného  zastupiteľstva
poverili  starostku  obce,  aby  preverila  či  žiadateľ  aj  v  tomto  prípade  má  záujem o  odkúpenie
pozemku. Ďalší postup o predaji sa bude riešiť na nasledujúcom zasadnutí obecného zastupiteľstva. 
Hlasovanie: Prezentovalo sa: 6 poslanci  (Ing. F. Džubák, J. Beláz, M. Suchoža, Š. Kavčák, Ing. N.
Balogh,  Mgr.  J.  Csonka),  za  hlasovalo:  6  poslanci  (Ing.  F.  Džubák,  J.  Beláz,  M.  Suchoža,  Š.
Kavčák, Ing. N. Balogh, Mgr. J. Csonka), proti hlasovalo: 0 poslancov, neprítomný: 1 poslanec  -
M. Palko

XXI. ročník Tokajského festivalu – organizačné veci
Ďalej pani starostka informovala členov obecného zastupiteľstva o organizovaní XXI. Tokajského
festivalu.  Ďalej  informovala  členov obecného zastupiteľstva o programe a organizácii  uvedenej
akcie.  Členovia  obecného  zastupiteľstva  brali  na  vedomie  informácie  o  organizovaní  uvedenej
akcie. 
Hlasovanie: Prezentovalo sa: 7 poslanci  (Ing. F. Džubák, J. Beláz, M. Suchoža, Š. Kavčák, Ing. N.
Balogh, Mgr. J. Csonka, M. Palko), za hlasovalo: 7 poslanci (Ing. F. Džubák, J. Beláz, M. Suchoža,
Š. Kavčák, Ing. N. Balogh, Mgr. J. Csonka, M. Palko), proti hlasovalo: 0 poslancov, neprítomný: 0 

Ponuka spolupráce s obcou Hrubá Borša
Pani  starostka informovala členov obecného zastupiteľstva o ponuke spolupráce s obcou Hrubá
Borša. Členovia obecného zastupiteľstva súhlasili s podpísaním memoranda o spolupráci s obcou
Hrubá Borša. 
Hlasovanie: Prezentovalo sa: 7 poslanci  (Ing. F. Džubák, J. Beláz, M. Suchoža, Š. Kavčák, Ing. N.
Balogh, Mgr. J. Csonka, M. Palko), za hlasovalo: 7 poslanci (Ing. F. Džubák, J. Beláz, M. Suchoža,
Š. Kavčák, Ing. N. Balogh, Mgr. J. Csonka, M. Palko), proti hlasovalo: 0 poslancov, neprítomný: 0 



Informatívne správy:
Ďalej pani starostka informovala členov obecného zastupiteľstva o informatívnych správach o dianí
v obci nasledovne: 
- informatívnu správu o usporiadaní akcie v kaštieli dňa 15.06.2024
- informatívnu správu o incidente v esprese pri parku
- informatívnu správu o krádeži kvetov na Ul. Hlavnej, pri autobusovej zástavke
- informatívnu správu o usporiadanej akcii Deň matiek
- informatívnu správu o poškodení tréningového ihriska
- informatívnu správu o objednávke na samotný prepočet zaťažiteľnosti mosta nad železnicou
- informatívnu správu o zmene Územného plánu obce Borša
Členovia obecného zastupiteľstva brali na vedomie uvedené informatívne správy 
Hlasovanie:  Prezentovalo  sa:  6  poslanci   (Ing.  F.  Džubák,  J.  Beláz,  M. Palko,  M. Suchoža,  Š.
Kavčák, Ing. N. Balogh), za hlasovalo: 6 poslanci (Ing. F. Džubák, J. Beláz, M. Palko, M.Suchoža,
Š. Kavčák, Ing. N. Balogh), proti hlasovalo: 0 poslancov, neprítomný: 1 poslanec  - Mgr. J. Csonka

Záverom starostka obce poďakovala členom za účasť na zasadnutí. 

Overovatelia zápisnice: 

Mgr. J. Csonka                        …..................................................
Ing. F. Džubák                        …..................................................

Ing. Anna Tünde Vargová 
       starostka obce  




